

经文：以弗所书三 14-21

圣经信息系列《以弗所书》：II.新社会（笃信神的大能），133-146 页

导师们必读页面：祷告的前奏（134-136），祷告的内容（136-140）

1. “因此，我在父面前屈膝。。。 ”（三 14）。因着什么？保罗的榜样叫你怎样改变自己的祷告生活？
2. 有哪一首诗歌，让你能表达出上帝的‘长，阔，高，深’之爱？
- 3 如果说祷告是人类的共同语言；可是，我们为什么总是有那么多的挣扎？
4. 我们的贫乏，与上帝的丰盛对比起来，真是无从比较。当你在意自己的贫乏，远在你关注上帝的丰盛之上，你里面的反应是怎样的？
5. 当你在意自己的贫乏，远在你关注上帝的丰盛之上，这又会怎么反映在你的祷告里？你觉得祷告可以怎么帮助我们重新建立起一个正确的视角（perspective)?

Passage: Ephesians 3:14-21

BST coverage: New Society (Confidence in God's power), pg. 131-141

Compulsory reading for teachers: The introduction to his prayer (pg. 132-134), The substance of his prayer (pg. 134-139)

1. 'For this reason I bow my knees before the Father...' (3:14). What reason? What does Paul's example teach you about how your own prayer life should be?
2. Which worship song do you feel best expresses the "breath, and length, and depth and height" of God's Love.
3. If prayer is so central to who we are as humans, why do we struggle with it so much?
4. Our poverty is nothing compared with God's abundance. What happens in you when you are more aware of your poverty than God's abundance?
5. Our poverty is nothing compared with God's abundance. What happens to your praying? How might praying help restore a proper perspective?